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Lugupeetud härra Rajamaa!
Kas saite kätte minu kirja 24/11,igatahes ei ole ma sellele mingit 
vastust saanud.Võib olla,saite minust valesti aru.Mina olen nõus mere
meeste hariduse alal alati kaawa töötama,kuid mina juhtisin tähelepanu 
nende takistust ele,mis sel puhul esile kerkivad.
Kas Eesti Komitee kooli osakond saab välja anda minule teenistus-tunnistust 
õpetajana Eest is.Härra Meiusi vöio tõendada,et andmed tõele vastavad.
Mina töötasin kooli alal 1.augustist 1024 kuni 1.augustini 1944,kokku 
20 aastat .Sellest ajast 5 aastat õpetaja kohustetäitjana,6 aastat õpetajana 
5 aastat osakonna juhata jana, l%aa st a inspektorina ja $ aastat direktorina. 
Vanemaks õpetajaks kinnitati mind kohe selle seaduse kehtima panekul. 
Alaliseks kohaks oli kogu aeg Tallinna Merekool»tunniandjana 2 aastat Kubu 
Gümnaasiumis,2 aastat Tallina teises Tütarlaste gümnaasiumis ja 2 aastat 
Tallinna Tehnikumis ( mida nimetati hiljem Tallinna Tehnika ülikooliks) . 
Minul on ikka igatsus kooli järgi,olgugi et praegusel kohal ka mitte viga 
pole.Nüüd on suur puudus matemaatika õpetajatest,nüüd oleks paras aeg alus
tada .Ei tea,kuidas eesti õpetajad ka läbi saavad,nagu Mälson j.n.e.,just 
keelega,ega aine tundmises ei peaks küll raskuseid tekkima.
Muidu elame siin endist viisi,suurt Kanaada minekut pole praegu märgata. 
Kõik ootavad" Valnuti" kohale saabumist. Kui neid ka seal ilusasti vastu 
võetakse,siis tuleval suvel läheb terve rida laevu teele.
Palun tervitada härra Mark'i ja teisi tuttavaid.Soovin häid jöulu pühi ja 
head uut tegevuse aastat.
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